
 

Eind vorig jaar dienden we een klacht in bij de gouverneur over de voetbalvelden in de 
Hoevestraat. De gouverneur kon deze klacht echter niet behandelen; we moeten daarvoor naar 
de rechtbank. 

We vroegen ook naar een mogelijke verkaveling die zou komen op vraag van de familie rond het 
ouderlijk huis. Tot op heden is er geen aanvraag ingediend. Voor de rest is het dossier over de 
voetbalvelden in opmaak 

 

Er komt een digitale Spetsersbon. De handelaars hoeven geen lid meer te zijn van Unizo en de 
kosten worden volledig gedragen door de gemeente. Wat de precieze kostprijs is, kon het 
bestuur ons nog niet vertellen. 

We vroegen ook of alle handelaars opnieuw bevraagd gaan worden om deel te nemen aan deze 
digitale bon. Het bestuur gaat hen opnieuw bevragen; wanneer dat precies gebeurt, is nog niet 
duidelijk, maar Unizo zou dit organiseren. Het was ook niet duidelijk wanneer de digitale bon in 
werking treedt. Aanvankelijk dacht de burgemeester vrij snel, dus in februari, maar de algemeen 
directeur dacht dat het pas tegen de zomer zou zijn. 

 

We stelden voor om een parkeerverbod in te stellen rond het Spetsersbeeldje, aangezien dit 
vaak voor een onveilige situatie zorgt. Er zijn bovendien al veel parkeerplaatsen in de buurt. Het 
Spetsersbeeldje zou ook mooier tot zijn recht komen. 

Het gemeentebestuur vond dit echter niet meteen nodig. "Het is leefbaar zo!" was hun reactie. 
Volgens ons is dit weer een gemiste kans. Het is onbegrijpelijk dat verkeersveiligheid niet 
bovenaan de agenda van het gemeentebestuur staat. 

 

We vroegen ook naar de controle op het vuurwerk tijdens oudjaar. Er was een ploeg voorzien 
per gemeente in onze zone (Rijkevorsel, Hoogstraten, Merksplas), maar doordat er een incident 
was in Rijkevorsel en in Hoogstraten, zijn de ploegen daar gebleven. De handhaving is zeer 
moeilijk. Er is die avond wel één GAS-boete uitgeschreven. 

 

 



 

We stelden ook een vraag over de markt die op 1 februari van start gaat aan de Kolonie. Deze 
is niet in samenwerking met de gemeente opgezet, maar ze moesten wel toestemming vragen 
voor de plaatsing van de wagens. Deze mogen niet op het binnenplein gezet worden en zullen in 
het achterste deel van de Kapelstraat staan. 

We vroegen ook naar de toegankelijkheid, aangezien deze locatie voor velen minder toegankelijk 
is dan bijvoorbeeld in het centrum. Hierop werd echter niet echt ingegaan. In het centrum zou 
men mogelijk met een parkeerprobleem kampen, en men zei ook dat de middenstand daar zelf 
geen voorstander van is. 

Toen we vroegen hoe dit bevraagd was, bleek dat er 20 jaar geleden een enquête was gedaan. 
Tijden veranderen soms. We zijn zeker voorstander van een markt, maar hadden deze liever in 
het dorp zelf gezien. 

We vroegen ook hoe de controle op het parkeren op de fiets- en voetpaden in het dorp wordt 
uitgevoerd. 

De afgelopen twee maanden zijn er dagelijkse controles uitgevoerd door de verkeersdienst 
overdag en 's avonds door de interventiedienst en eveneens door de verkeersdienst. In de 
afgelopen twee maanden zijn er 25 processen-verbaal opgesteld en is er een voertuig 
weggetakeld. We hopen dat deze controles blijvend worden ingezet. 

 


